
Hitri postopek naj bo samo izjema
Zborl občinske skupščlne LJubljana Center so se
zbrali na&vofl drugf sefi v četrtek, 29. maja. To Je bila
v bistvu prva delovna seja, saj so takrat, ko so se
zbrali prvlč samo vollli svoje organe In opravlll vse
konstitutivne postopke.

Na četrtkovi seji zbora krajev-
nih skupnosti se je zapletlo že ta-
koj v začetku, ko je izvršni svet
predlagal, naj bi uvrstili na dnev-
ni red in sprejeli po hitrem po-
stopku odlok o financiraryu druž-
benih dejavnosti. Sredstva se si;

cer zbirajo s prispevno stopnjo za
katero se dogovorijo uporabniki s
samoupravnim sporazumom. Sa-
moupravnega sporazuma pa obi-
čajno ne podpišejo vsi uporabni-
ki. Občinska skupščina lahko
sprejme odlok, s katerim zavezuje
plačevati prispevno stopnjo vse
tiste OZD, ki niso podpisale spo-
razuma, vendar pod pogojem, da
je k temu aktu pristopila več kot
polovica subjektov. Ta pogoj je
bil v naši občini izpolryen šelev
zadnjih dneh jp zato se je izvršni
svet odločil predložiti delegatom,
da po hitrem postopku sprejmejo
odlok, s katerim naj bi zagotovili
nemoteno financiranje družbenih
dejavnosti.

Delegati niso bili zadovoljni s
takšnim postopkom, pa čeprav ga
predvideva tudi statut. Vse gradi-

vo smo obravnavali na sejah dele-
gacij in imamo do njega tudi svo-
je stališče, so dejali. Kako naj zdaj
razpravljamo o zadevah, za katere
drugi člani naših delegacij ne ve-
do. Kasneje so sicer popustili pod
težo argurhentov. Dobili so na-
mreč izčrpno pojasnilo, da je mo-
ral izvršni svet čakati tako rekoč
do zadnjega trenutka, da je bil iz-
poliyen pogoj za sprejem odloka.
Odlašanje s to rešitvijo do nasled-
iye seje pa bi ogrozilo financira-
nje družbenih dejavnosti, saj bi
lahko pripeljalo celo do tega, da
bi ostali delavci brez osebnih do-
hodkov. Vendar pa so delegati
poudarili, da morajo biti taki po-
stopki v prihodnje res samo iz-
jema.

Med delegatskimi vprašanji naj
omenimo zaskrbljenost krajanov
KS Kolodvor, kako bo urejena
preskrba na tem območju potem,
ko bodo zgrajene in vseljene nove
hiše, ki jih prav zdaj gradijo med
Restjevo in Moše Pijadejevo uli-
co. Odgovor, da trgovina ni zain-
teresirana za investiranje v nove

lokale so sicer sprejeli na znanje,
niso pa bili z njim zadovoljni.

Razprava o gospodaijenju v
preteklem Jetu in o gibanjih v pr-
vem četrtletju letošnjega leta je
med drugim opozorila na cene, ki
so po mnenju delegatov dobesed-
no ponorele. Zakaj nimamo poro-
čila o gibargu cen, so spraševali.
Bistvo naših problemov tiči v
vprašanju, kako bomo ustvarjali
in povečali dohodek in ne kako
ga bomo delili. Analizirati bi mo-
rali vzroke, ki so nas pripeljali v
neugoden položaj in šele na tej
podlagi naj bi poiskali ustrezne
rešitve.

Razvoj obrti na območju naše
občine v letih 1981 do 1985 je iz-
črpno prikazan v gradivu, ki ga je
pripravil komite za družbeno pla-
niranje in gospodarstvo. Med raz-
pravo na vseh treh zborih občin-
ske skupščine so delegati opozo-
rili na znane probleme: premalo
storitvene obrti v naši občini, pre-
več bifejev in točilnic, nobene
mlečne restavracije. Delegat iz
obrtne dejavnosti je opozoiil na
stagnacijo drobnega gospodar-
stva tako v zasebnem kot v druž-
benem sekotiju. Predlagal je, naj
bi obrt opredelili kot deficitamo
dejavnost in ji priznali kar največ-
je davčne olajšave. N. I.


